

Notis sepanduk kuki

Kami menggunakan kuki (lebih dikenali sebagai “cookies”) untuk memberi anda perkhidmatan yang lebih baik pada tapak web kami. Dengan meneruskan semak seimbans pada laman, anda bersetuju dengan notis privasi kami dan penggunaan kuki oleh kami.

Penggunaan Kuki & teknologi yang serupa

Apabila anda mengunjungi tapak web kami, kami boleh mengumpulkan data daripada anda secara automatik dengan menggunakan kuki atau alat teknologi yang serupa. Kuki merupakan suatu fail kecil yang boleh disimpan oleh pelayan web kami pada peranti anda. Perkara ini membolehkan tapak web kami mengenali dan ingat akan anda secara automatik.

Dasar Kuki UOB

1. Apakah suatu kuki?

Kuki merupakan suatu fail kecil yang disimpan secara automatik oleh pelayan web kami pada peranti anda. Fail tersebut membolehkan tapak web kami mengenali dan ingat akan anda secara automatik. Apabila anda mengunjungi tapak web kami kemudiannya, kami boleh mengumpulkan maklumat daripada anda secara automatik melalui Kuki tersebut.

“Kuki” sebagaimana yang digunakan dalam dasar kuki ini, hendaklah termasuk semua teknik dan teknologi yang serupa, termasuk mata arah web (“web beacon”) dan fail log. Mata arah web merupakan suatu imej grafik kecil atau kod pengaturcaraan web lain (juga dikenali sebagai “GIF jelas” (“clear GIF”) atau “tag piksel”) yang boleh termasuk dalam laman web dan mesej kami.

2. Bagaimanakah kami menggunakan kuki?

Kami menggunakan kuki dengan pelbagai cara untuk memperbaiki pengalaman anda pada tapak web kami, termasuk:

- Memahami bagaimana anda menggunakan tapak web kami
- Menunjukkan produk dan perkhidmatan UOB kepada anda, yang relevan dengan anda
- Iklan yang relevan dengan anda

Kami juga boleh membenarkan organisasi lain untuk mengumpulkan maklumat pengguna pada tapak web kami melalui Kuki. Penggunaan Kuki membolehkan organisasi lain membantu kami menganalisis bagaimana tapak web kami sedang digunakan, mengukur bilangan pengunjung tapak web, dan memaparkan iklan. Untuk mencapai matlamat ini, kami boleh menggunakan Kuki untuk menyampaikan maklumat tentang anda kepada orang lain.

Kuki yang digunakan oleh kami dirujuk sebagai “Kuki pihak pertama”, manakala kuki yang digunakan oleh rakan niaga kami dipanggil “Kuki pihak ketiga”.

3. Apakah jenis Kuki yang digunakan oleh kami?

Pada dasarnya, kami menggunakan empat jenis Kuki yang berbeza:

Kuki Penting – Kuki yang betul-betul diperlukan untuk memberi anda perkhidmatan yang diminta oleh anda. Kami boleh menggunakan kuki penting untuk mengesahkan pengguna dan mencegah penggunaan akaun pengguna secara penipuan. Dengan kuki ini, kami akan dapat memberi anda perkhidmatan seperti memudahkan komunikasi pada rangkaian atau menyediakan perkhidmatan dalam talian yang telah diminta oleh anda. Jika Kuki tersebut terlumpuh, kami tidak akan dapat memberi anda perkhidmatan yang diminta tersebut.

Kuki Prestasi – Kuki yang mengukur berapa kerap anda mengunjungi tapak web kami dan bagaimana anda menggunakan tapak web kami. Kami menggunakan maklumat ini untuk memahami bagaimana pengguna kami berinteraksi dengan tapak web kami dan untuk memperbaiki tapak web dan aplikasi kami supaya pengguna mendapat pengalaman yang lebih baik. Kami mengumpulkan maklumat seperti laman web kami yang paling kerap dikunjungi, dan demografi pengguna kami. Kami boleh menggunakan Kuki pihak ketiga untuk memberikan bantuan yang berkaitan dengan prestasi. Sebagai contoh, Kuki Google Analytics memberikan maklumat kepada kami seperti interaksi anda dengan laman web kami dan sama ada anda telah memuat turun apa-apa daripada tapak web kami.

Kuki Fungsian – Kuki yang digunakan untuk mengenali anda dan ingat akan pilihan anda apabila anda kembali ke tapak web kami, supaya kami boleh memberikan pengalaman diperibadikan yang lebih baik kepada anda. Sebagai contoh, jika anda menetap di Singapura, tapak web kami akan ingat perkara ini dan mengarahkan anda secara automatik ke laman utama Singapura dan bukan laman utama Malaysia, atau Thailand. Kami menggunakan gabungan Kuki pihak pertama dan pihak ketiga.

Kuki Pengiklanan – Kuki yang mengumpulkan maklumat tentang kunjungan anda ke tapak web kami, termasuk kandungan apa yang telah dilihat oleh anda serta maklumat tentang peranti, pola semakan lewa dan pilihan anda. Kuki ini menyesuaikan pemasaran dalam talian kami dengan keperluan dan minat khusus anda.

4. **Apakah pilihan anda berhubung dengan Kuki?**

Jika anda ingin menghapuskan Kuki atau menyuruh pelayar web anda supaya menghapuskan atau menolak Kuki, anda boleh mengambil tindakan berikut:

Anda boleh menguruskan Kuki yang dibenarkan oleh anda pada komputer anda melalui pelayar Internet yang digunakan oleh anda, dan anda akan diberitahu setiap kali sebelum sesuatu Kuki disimpan oleh pelayar web anda pada komputer anda.

Kebanyakan pelayar ditetapkan supaya menerima Kuki secara automatik dengan lalai. Anda boleh mengubah tetapan lalai ini dengan mengaktifkan tetapan pelayar anda supaya tidak menerima Kuki.

Untuk Kuki Pengiklanan, anda boleh mengubah pilihan kuki pihak ketiga anda untuk tujuan analitis dan pemasaran dalam talian, dengan membuang Kuki dalam pelayar anda. Sila ambil maklum bahawa jika anda berbuat demikian, anda mungkin melihat iklan lain yang mungkin tidak relevan dengan anda.

Walau bagaimanapun, sila ambil maklum bahawa jika anda menghapuskan atau menolak Kuki Penting, Fungsian atau Prestasi, anda mungkin tidak dapat menggunakan semua ciri-ciri yang ditawarkan oleh kami, atau menyimpan pilihan anda, dan sesetengah laman kami mungkin tidak akan dipaparkan dengan betul. Terdapat kemungkinan bahawa tidak semua fungsi tapak web kami akan tersedia untuk anda, dan bahawa fungsi individu mungkin hanya tersedia untuk anda pada tahap yang terhad.

Dasar kuki ini adalah tertakluk pada perubahan dari semasa ke semasa mengikut budi bicara tunggal kami.